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Onderwerp Beantwoording artikel 38-vragen en algemene vragen GroenLinks over kermis Venray 

 

Zaaknummer 

 

Teammanager Corné Peters (i.v.m. 

afwezigheid Ingrid Starmans) 

B & W datum 29 augustus 2023 Afdeling/Team Wonen Werken en Leven / 

Vergunningverlening Toezicht 

en Handhaving 

Naam steller Cheryl Schattenkerk Portefeuillehouder Michiel Uitdehaag 

    
 

Besproken met 

portefeuillehouder 

Ja, met Michiel Uitdehaag en Wim De 

Schryver op 21-08-2023 

 

    

Openbaarheid Deze adviesnota is openbaar Na informeren raadsfractie GroenLinks en 

gemeenteraad  

 

Bevoegd orgaan B & W 

Ter bespreking Aanbieden via de Griffie aan de raadsfractie GroenLinks en Raad 

 

 

ADVIES  

De artikel 38-vragen en algemene vragen van de fractie GroenLinks over plastic bekers en ritprijzen tijdens de 

centrumkermis in Venray te beantwoorden overeenkomstig bijgevoegde antwoordbrieven.  

 



B en W Adviesnota 
 

 

 

   

2 

Samenvatting 

Op 15 en 16 augustus 2023 zijn namens de GroenLinks-fractie art. 38 en algemene vragen gesteld aan 

uw college over het evenement Kermis Venray centrum 2023. Bijgevoegd treft u de beantwoording van 

deze vragen aan. 

 

Beoogd resultaat  

De door GroenLinks-fractie gestelde vragen zijn afdoende beantwoord door het college van B&W 

 

Argumenten  

De beantwoording dient binnen 14 dagen, nadat de vragen zijn binnengekomen, plaats te vinden door het 

college. 

 

Risico’s 

      

 

Kanttekeningen 

      

 

Communicatie  

De antwoordbieven worden via de Griffie aangeboden aan de GroenLinks-fractie en de raad. Daarna is de 

brief openbaar. 

 

Financiële gevolgen  

      

 

Personele/organisatorische gevolgen   

      

 

Juridische gevolgen 

      

 

Rechtmatigheid  

      

 

Fatale termijnen  

De beantwoording dient binnen 14 dagen, nadat de vragen zijn ingekomen, plaats te vinden. De vragen 

zij op 15 en 16 augustus 2023 ingediend bij de griffie, waarmee de fatale termijn 29 augustus 2023 is. 

 

Vervolgtraject besluitvorming  

Aanbieden via griffie aan de GroenLinks-fractie en raad 

 

Evaluatie  

      

 

Bijlagen  

- Beantwoording vragen door college van B&W 

- Vragen, zoals gesteld door de GroenLinks-fractie 

 

Naslagwerk  
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Onderwerp Art. 38 vragen inzake ingekomen stukken: terugdringen van plastic afval tijdens kermis 2023 

 

Vergunningverlening Toezicht Handhaving 

Raadhuisstraat 1 

Postbus 500, 5800 AM Venray 

Telefoon (0478) 52 33 33 

Telefax (0478) 52 32 22 

E-mail  gemeente@venray.nl 

Internet  www.venray.nl 

KvK-nummer  14132389 

 

IBAN NL20 BNGH 028 5028 383 (belastingen) 

IBAN NL11 BNGH 028 5008 757 (algemeen) 

BIC BNGHNL2G 

Geachte mevrouw Hoedemaekers en heer Kerkhoff, 

 

Naar aanleiding van uw art. 38 vragen inzake terugdringen van plastic afval tijdens kermis 2023, 

ontvangt u hierbij de antwoorden op de door u gestelde vragen.  

 

1. Hoe ervaart het college op dit moment de manier waarop er met het plastic afval is omgegaan 

afgelopen kermis: is het college tevreden of zijn er verbeterpunten mogelijk? 

Het college stelt dat er zeker uitdagingen zijn en geeft daarbij aan dat gemeente Venray gaat 

bekijken hoe andere gemeenten dit regelen. Momenteel is er voor open evenementen binnen 

onze gemeente geen praktische oplossing, maar wij zijn voornemens om hiervoor faciliterend 

beleid op te stellen.  

2. Is er nog een evaluatie met Venray Horeca wat betreft de plastic bekers? 

a. Wordt deze evaluatie meegenomen in de algemene kermisevaluatie in oktober, of is dit 

wellicht met de horeca al op een eerder moment geëvalueerd? 

Nee, er wordt een apart overleg met de horeca ingepland. 

b. Wat zijn hiervan de conclusie? 

De uitkomst van dit overleg in samenspraak met de ambitie van de gemeente voor het 

opstellen van een beleid met betrekking tot plastic bekers zal worden afgestemd met de 

Raad. 

3. Weet het college of de plastic bekers allemaal als ingezameld plastic voor recycling is 

goedgekeurd of is er nog veel als restafval weggegaan? Kunt u aangeven welk deel 

(Percentage) van het bekerafval daadwerkelijk als plastic is gerecycled? 

Aangezien er geen gebruik werd gemaakt van hoogwaardig recyclebare plastic bekers, zijn 

deze ook niet hoogwaardig ingezameld. De bekers zijn ingezameld volgens de reguliere weg 

door Dolmans Monsdal en middels bedrijfsafval verwerkt. Aangezien de gemeente geen inzicht 

heeft op het recyclen van bedrijfsafval kunnen wij hiervan helaas ook geen percentage 

gescheiden afval aangeven. 

4. Andere (buurt)gemeentes zijn wel met circulaire alternatieven bezig (zoals bijvoorbeeld tijdens 

de kermis van Vierlingsbeek). In de brief wordt aangegeven dat Horeca Venray zeer welwillend 

is om samen met de gemeente de gezamenlijke ambitie voor de toekomst wat betreft 
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beperking van plastic afval waar te maken. Nu staan er voor 2023 nog een aantal 

evenementen op stapel: zoals het Pleinfestijn, Enkeltje Venray op 11 november….om er een 

paar te noemen. Wat is de streefdatum voor de gemeente en Horeca Venray om een echt 

circulair of afvalvrij bekersysteem te realiseren?  

Wij zullen nagaan hoe andere gemeenten in de omgeving een circulair bekersysteem inrichten 

of hebben ingericht in samenwerking met de horeca en eventuele andere partijen. Op basis 

hiervan zal worden beoordeeld welke richtlijnen en afspraken er dienen te worden gemaakt en 

dit op te nemen in het beleid. Aangezien dit een complexere situatie betreft bij open 

evenementen (zoals de kermis) dan bij gesloten evenementen (Pleinfestijn en Enkeltje 

Venray) kan bij een gesloten evenement eenvoudiger gebruik worden gemaakt van een 

bekersysteem.  

 

 

Hoogachtend,  

 

Het college van Burgemeester en Wethouders van Venray, 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

 

 

M.C. Uitdehaag      E.G.J. Voorn 
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Onderwerp Schriftelijke vragen n.a.v. ritprijzen en communicatie daarover bij de kermis 
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Telefoon (0478) 52 33 33 

Telefax (0478) 52 32 22 

E-mail  gemeente@venray.nl 

Internet  www.venray.nl 

KvK-nummer  14132389 
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Geachte heer Verbeek, 

 

Naar aanleiding van uw schriftelijke vragen inzake ritprijzen en communicatie daarover bij de 

kermis, ontvangt u hierbij de antwoorden op de door u gestelde vragen.  

 

1. Hoe komt het dat er een hogere ritprijs werd gevraagd dan wat vooraf was gecommuniceerd? 

Er zijn 3 verschillende categorieën attracties: kindervermaak, familievermaak en groot 

vermaak. Op het Schouwburgplein stonden attracties van verschillende categorieën. De Jumbo 

en Race o Rama vallen onder familievermaak en mochten derhalve € 3,00 rekenen als ritprijs. 

Deze attracties hanteerden dus de juiste ritprijs. Alleen de Booster heeft een andere ritprijs 

gehanteerd dan vooraf gecommuniceerd. Dit is per abuis verkeerd doorgegeven aangezien er 

lopende het proces gesproken is over € 5,50 of € 6,00 per rit.  

 

2. Zijn er van te voren afspraken gemaakt m.b.t. transactiekosten? Zo ja, waarom is er afgeweken 

van het landelijk verbod, en waarom is dit niet van te voren gecommuniceerd? 

Het is de gemeente ter ore gekomen dat er transactiekosten werden berekend bij betaling met 

de pin. Voor volgend jaar zal het rekenen van transactiekosten worden besproken met de 

kermisexploitanten.  

 

3. Op welke website zijn de prijzen openbaar gemaakt, en indien dit niet op een website vermeld 

stond, waarom niet? 

Ritprijzen worden niet op een website kenbaar gemaakt aangezien deze al in de Kermiskrant 

worden vermeld en iedereen deze Kermiskrant ontvangt. In de Regeling organiseren 

gemeentelijke kermissen en gunning standplaatsen staat inderdaad vermeld dat de ritprijzen op 

de website worden gepubliceerd. Voor volgende jaren zullen de ritprijzen ook digitaal kenbaar 

worden gemaakt. 

 

4. Hoe individueel zijn de afspraken als alle attracties afwijken van de algemene maximumprijs? 

Tijdens de eerste kermis na corona zijn de ritprijzen al omhoog gegaan in afwijking van het 

vigerende beleid (in overleg met toenmalig burgemeester Kompier). Dit jaar zijn er met een 
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aantal exploitanten individuele afspraken gemaakt met nog steeds een maximum bedrag. Op dit 

moment worden zowel het kermisbeleid als de Regeling herzien en zo snel mogelijk vastgesteld. 

Ritprijzen zijn daar een onderdeel van. De college heeft de ambitie uitgesproken om een 

toegankelijke kermis met een redelijke ritprijs te willen organiseren waarbij het ook een 

gevarieerd aanbod aan attracties wil blijven aanbieden aan de inwoners. Tussen beide ontstaat 

een spanningsveld. Deze ambitie zal worden meegenomen bij het evalueren van het huidige 

kermisbeleid en het opstellen van het nieuwe beleid. 

 

 

Hoogachtend,  

 

Het college van Burgemeester en Wethouders van Venray, 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

 

 

M.C. Uitdehaag      E.G.J. Voorn 
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